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  PONIKVE EKO OTOK KRK  d.o.o.  

             Vršanska 14      

SKUPŠTINA DRUŠTVA    

 

Klasa: 363-01/20-01/10 (Broj: 46-s/20) 

Urbroj: 2142-03/03-20-3 

Krk, 23. studenoga 2020. 

 

Z A P I S N I K 

 

sastavljen dana 23.studenoga 2020. godine o redovnoj 46. sjednici skupštine društva održanoj u 

velikoj vijećnici Grada Krka s početkom u 10,30 sati . 

 

SUDIONICI: 

 

1. DARIJO VASILIĆ- gradonačelnik Grada Krka,  2336 glasova, zastupa po odluci  

2. TONI JURANIĆ, načelnik Općine Baška,  1393 glasova, zastupa po odluci 

3. NEVEN KOMADINA, načelnik Općine Dobrinj, 1231 glas, zastupa po odluci 

4. ROBERT ANTON KRALJIĆ, načelnik Općine Malinska-Dubašnica,  1781 glasova, 

zastupa po odluci 

5. MIRELA AHMETOVIĆ, načelnica Općine Omišalj, 1609 glasova, zastupa po odluci 

6. MARINKO ŽIC, načelnik Općine Punat, 1055 glasova, zastupa po odluci 

 

ODSUTNI:  

 

1. DRAGAN ZAHIJA,   načelnik Općine Vrbnik,  595 glasova, zastupa po odluci 

 

UKUPNO GLASOVA : 9405 od 10 000 – 94,05 % 

 

 Sjednici prisustvuje direktor društva mr.sc. Ivica Plišić, dipl.ing.građ. sa suradnikom N.Hržićem 

(Ponikve voda), I.Jurešićem (pomoćnik direktora), D.Kosić (tehnički direktor), Z. Kirinčić (ruk. RJ 

Energetika), B.Srdoč (Ponikve usluga), S.Mrakovčić (Ponikve usluga)   

 

Predsjednik upoznaje prisutne da su na sjednici prisutni Goran Marević, Tomislav Cimerman, 

Dubravka Dijanić, Karabaić Anton, Karabaić Štefanija. Utvrđuje da su zahtjevi predani u skladu s 

utvrđenim rokovima za prijavu. 

Za prisustvo sjednici prijavilo se osmero osoba. Budući da sjednici može prisustvovati petero osoba, 

ostali su zamoljeni da napuste prostoriju što su i učinili.   

 

Predsjednik utvrđuje kvorum potreban za rad i odlučivanje. 

 

DNEVNI RED: 

 

• usvajanje zapisnika s 45. redovne sjednice društva od 30.09.2020. 

 

1. Izvještaj o devetmjesečnom poslovanju društva u 2020. godini 

2. Odlučivanje o izmjenama i dopunama Plana poslovanja za 2020. godinu (II rebalans) 

3. Odlučivanje o dopuni djelatnosti-cestovni prijevoz 

4. Odlučivanje o prijedlogu za izmjenu cjenika javne komunalne usluge prikupljanja miješanog 

i biorazgradivog otpada 

5. Izvještaj o javnom iznajmljivanju e-bicikala Krk-bike 

6. Plan (kalendar) odvoza otpada u sustavu od vrata do vrata za 2021. godinu 

7. Odlučivanje o stavljanju izvan snage Odluke o pravu na pristup informacijama (Sl.novine 

PGŽ 34/14) 

8. Razno 
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Predsjednik daje na usvajanje, a skupština jednoglasno usvaja dnevni red.  

 
Zapisnik sa 45. sjednice skupštine društva od 30.09.2020. 

 

R.A.Kraljić  (predsjednik) daje na potvrdu zapisnik. 

 

Skupština sa 9405 glasova ZA  potvrđuje se zapisnik sa 45. sjednice. 

 

AD.1. 

Izvještaj o devetmjesečnom poslovanju društva u 2020. godini 

 

Predsjednik poziva direktora društva da uvodno izvjesti. 

I.Plišić (direktor) izvješćuje da su planirani prihodi manji za oko 1,5 milijun kuna, a troškovi su 

unutar planiranog (smanjeni za oko 300.000,00 kuna). Na smanjenje prihoda je utjecalo između 

ostalog  i nefakturiranje računa za svibanj 2020. godine dijelu privrede koji nije radio u skladu s 

epidemiološkim mjerama . 

I.Jurešić (Ponikve) -skupština je odobrila u veljači povećanje broja bodova za radnike i vozače 

na odvozu otpada, ali kako nije bilo sezonaca ni prekovremenih sati jer je zbog korone bilo i 

manje odvoza otpada, troškovi su niži. 

Predsjednik otvara raspravu, a nakon zaključenja iste skupština jednoglasno sa 9405 glasova 

„ZA“ donosi  

ODLUKU 

 

1. Prihvaća se Izvještaj o devetmjesečnom poslovanju u 2020. godini. 

 

AD 2.  

Odlučivanje o izmjenama i dopunama Plana poslovanja u 2020. godini-II rebalans 

 

Uvodno je izvjestio I.Plišić (direktor)- porasli su troškovi prijevoza miješanog komunalnog otpada na 

ŽCGO Marišćina. Prema dozvoli za gospodarenje otpadom moramo miješani komunalni otpad 

(MKO) zbrinjavati na Marišćini. Pokušali smo kod nadležnih tijela ishoditi izmjenu dozvole, ali 

bezuspješno.Podsjeća na rješenje inspektora kojim je naloženo zbrinjavanje MKO na Marišćini u roku 

od 90 dana od izdavanja rješenja. Zatražena je odgoda izvršenja rješenja pa smo dobili odgodu do 

18.01.2021. godine.To će utjecati na smanjenje troškova zbrinjavanja MKO na Marišćini. 

Predsjednik otvara raspravu u kojoj su sudjelovali: 

 

M.Ahmetović (Omišalj) – otkud troškovi za odvoz opasnog otpada?Zašto je troškova za Marišćinu 

ostvareno manje od planiranog? 

I.Jurešić (Ponikve) – Ponikve je dužna zaprimiti opasni otpad besplatno i zbrinuti kod ovlaštene 

osobe. Što se tiće Marišćine, stopirali smo odvoz MKO za vrijeme odgode izvršenja inspektorovog 

rješenja  o obvezi zbrinjavanja otpada na Marišćini. Budući da je taj rok dodatno odgođen trošak će 

biti još manji. 

 

T.Juranić (Baška) – zašto se u izvještaju prikazuje trošak za III mirovinski stup? Koliko se potrošilo 

zadržane dobiti za pokriće gubitka? 

B.Srdoč( Ponikve) –III mirovinski stup plaća se na zahtjev radnika koji se odrekao dijela svoje bruto 

plaće. Radnik ima manju bruto plaću (trošak bruto plaće je manji), ali umjesto plaće Ponikva u 

njegovo ime uplaćuje u III mirovinski stup. 

Zadržana dobit može se koristiti za pokriće gubitka. Iz zadržane dobiti za 2019. godinu je pokriven 

gubitak u iznosu oko 925.000 kuna te je ostalo oko 2.200.000 kn što se može iskoristiti za pokriće 

planiranog gubitka u 2020. godini. 
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Predsjednik je zaključio raspravu, a skupština jednoglasno sa 9405 glasova „ZA“ donosi 

 

ODLUKU 

 

1. Prihvaćaju se izmjene i dopune Plana poslovanja za 2020. godinu (2. rebalans): 

• planirani rashodi u iznosu od  34.008.849,00 kn smanjuju se na 33.565.475,00 kn 

• planirani prihodi u iznosu od  35.193.760,00 kn smanjuju se na 32.745.182,00 kn 

• plan nabave osnovnih sredstava i investicija u iznosu od 5.181.600,00 kn povećava se na 

5.213.000,00 kn 

 

AD.3.  

Odlučivanje o dopuni djelatnosti-cestovni promet 

 

R.A.Kraljić (predsjednik) je pozvao I.Jurešića da obrazloži prijedlog. 

I.Jurešić (Ponikve) – s obzirom na odredbe Zakona o prijevozu u cestovnom prometu, potrebno se 

licencirati za cestovni promet kad se isti obavlja vozilima preko 12 tona. Jedan od uvjeta je 

registracija tvrtke za cestovni promet. 

 

R.A.Kraljić (presdsjednik) otvara raspravu, a skupština bez rasprave jednoglasno sa 9405 glasova 

„ZA“ donosi  

 

ODLUKU 

O utvrđivanju predmeta poslovanja 

 

1. Predmet poslovanja Ponikve eko otok Krk  čine  djelatnosti kako sljedi: 

 

• Prikupljanje i prijevoz miješanog komunalnog otpada 

• Prikupljanje i prijevoz biorazgradivog komunalnog otpada 

• Djelatnost gospodarenja biootpadom 

• Djelatnost skupljanja otpada  

• Djelatnost druge obrade otpada 

• Djelatnost zbrinjavanja otpada odlaganjem 

• Posredovanje u gospodarenju otpadom 

• Djelatnost trgovanja otpadom 

• Proizvodnja električne energije 

• Trgovina električnom energijom  

• Proizvodnja i promet gnojiva i poboljšivača tla 

• Izgradnja, postavljanje i održavanje elektroničke komunikacijske infrastrukture 

• Održavanje i upravljanje sustavom javne rasvjete 

• projektiranje, gradnja i stručni nadzor nad gradnjom 

• djelatnost certificiranja zgrada i ostalih građevina 

• djelatnost energetskog pregleda zgrade i ostalih građevina 

• djelatnost redovitih pregleda sustava grijanja i hlađenja ili klimatizacije zgrade 

• provođenje energetskih pregleda javne rasvjete 

• proizvodnja postrojenja za korištenje obnovljivih izvora energije i kogeneraciju 

• projektiranje i razvoj projekata obnovljivih izvora energije i energetske učinkovitosti 

• proizvodnja energije 

• prijenos odnosno transport energije 

• skladištenje energije 

• distribucija energije 

• upravljanje energetskim objektima 

• opskrba energijom 

• trgovina energijom 
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• organiziranje tržišta energijom 

• prijenos električne energije 

• distribucija električne energije 

• organiziranje tržišta električne energije 

• opskrba električnom energijom 

• istraživanje, razvoj i projektiranje u energetici 

• proizvodnja sustava sunčanog zračenja 

• proizvodnja, popravak, montaža i održavanje elektroenergetskih objekata 

• gradnja vodova za električnu struju 

• popravak električne opreme 

• elektroinstalacijski radovi 

• djelatnost elektroničke komunikacijske mreže i usluga 

• popravak optičke opreme 

• gradnja vodova za telekomunikacije 

•  iznajmljivanje bicikala 

 

2. U predmet poslovanja dodaje se sljedeća djelatnost :  

 

• Djelatnost javnog cestovnog prijevoza tereta u unutarnjem cestovnom prometu. 

 

3. Osim navedenih djelatnosti trgovačko društvo može obavljati i druge djelatnosti koje služe 

obavljanju djelatnosti koje čine utvrđeni predmet poslovanja društva, ako se one u manjem opsegu 

ili uobičajeno obavljaju uz djelatnost koja čini utvrđeni predmet poslovanja društva, a u skladu s 

čl. 35. Zakona. 

4. Predmet poslovanja se upisuje kao evidencijski podatak u sudskom registru. 

5. Ova Odluka se dostavlja registarskom sudu . 

 

AD. 4. 

Odlučivanje o prijedlogu za izmjenu cjenika javne komunalne usluge 

Prikupljanja miješanog i birazgradivog otpada 

 

R.A.Kraljić (predsjednik) poziva direktora da izvjesti o predmetnom, a također i da informira o 

odgodi obveze zbrinjavanja MKO na Marišćini. 

 

I.Plišić (direktor) informira prisutne o rješenju inspektora kojim se dopušta odgoda izvršenja rješenja 

o obvezi odlaganja MKO do 24.siječnja 2021. godine. Rješenje je zaprimljeno u petak 20.11.2020. 

godine. Već prije smo informirali skupštinu da ćemo morati povećati cijene čim počnemo sav MKO 

odlagati na Marišćinu. I glomazni otpad moramo odlagati na Marišćinu, ali to radimo u znatno 

manjoj količini nego bi trebalo. Država bi trebala financirati troškove odvojenog prikupljanja 

reciklabilnog otpada, ali to ne čini jer nisu osigurali sredstva. Osim toga, pada cijene otkupa 

sekundarnih sirovina, moramo uvesti digitalnu evidenciju. Sve su to razlozi zbog kojih treba korigirati 

cijenu. 

 

R.A.Kraljić (predsjednik) otvara raspravu u kojoj sudjeluju svi prisutni: 

 

M.Ahmetović (Omišalj) se čudi da Fond za zaštitu okoliša nije osigurao sredstva za financiranje 

troškova odvojenog prikupljanja otpada, a imaju 300.000.000,00 kuna viška. Traži dostavu 

dokumentacije koju je Ponikve slala nadležnim tijelima u vezi s tom temom, do kraja tjedna. Ne 

sumnja da je 9 milijuna, koliko je potrebno za funkcioniranje sustava, opravdano, ali sada nije vrijeme 

za povećanje cijena. Istovremeno ni slučajno ne želi smanjivanje komunalnog standarda, ispada da 

iako  Otok Krk odvaja otpad i ima izvrsne rezultate, povećanjem cijena kažnjavamo naše građane. S 

druge strane , nema u proračunu sredstva kojima bi  Općina financirala veću cijenu usluge. 
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T.Juranić (Baška) – suglasan je sa svim što je iznijela M.Ahmetović. Ne bi smanjivao broj odvoza, ali 

u krajnjem slučaju i to, samo ne povećati cijenu. Koliko bi smanjivanje broja odvoza biootpada  

utjecalo na smanjenje troškova?  Što bi značilo kućno kompostiranje odnosno bili to smanjilo 

troškove? Ponikve bi trebala pripremiti materijal s podacima o tome. 

I.Jurešić (Ponikve) – Malo bi se postiglo budući da biootpad svaki dan odvozimo hotelima, 

kampovima, a smanjizi broj odvoza od „Vrata do vrata“  bi neznatno utjecao na troškove. Treba 

pokušati izmijeniti dozvolu za gospodarenje otpadom, Ekoplus je pisanim putem izjavio da ne može 

primiti sav otočni MKO na Marišćinu. 

 

T.Juranić (Baška) – hoteli i kampovi plaćaju 6 mjeseci uslugu, a trebali bi plaćati onoliko mjeseci 

koliko stvarno rade.. 

 

I.Jurešić (Ponikve) – hoteli i kampovi uglavnom rade od travnja do listopada, a zbog njihove 

likvidnosti šaljemo račune u tom periodu. 

 

N.Komadina (Dobrinj) – odluka o plaćanju usluge za hotele i kampove je korektna i ne bi je mijenjao. 

Podržava mišljenje koje je u vezi s povećanjem cijena iznijela M.Ahmetović. 

 

M.Žic (Punat) – dosada smo gubitak u poslovanju financirali iz zadržane dobiti te stoga nismo 

korigirali cijene usluga. Možemo li iz zadržane dobiti financirati gubitak ove poslovne godine? Fond 

za zaštitu okoliša ne ispunjava svoju zakonsku obvezu odnosno ne financira troškove odvojenog 

prikupljanja otpada, a otok je postigao 60% u odvojenom prikupljanju otpada. 

 

D.Vasilić (Krk) – velik dio povećanja cijena je uzrokovan povećanjem cijena na Marišćini i obvezi 

zbrinjavanja MKO na Marišćini. Iako je Popnikve dokazala opravdanost prijedloga, ne odobrava 

povećanje cijena. Predlaže planirani gubitak u 2021. godini koji će pokriti JLS iz proračuna prema 

učešću u temeljnom kapitalu društva. 

 

R.A.Kraljić (predsjednik) – iako su cijene za domaćinstva zadnji put korigirane 2009. godine, nije za 

povećanje. 

 

N.Komadina (Dobrinj) – cijena je rasla, odnosno u naseljima koja su prethodno bila II kategorija, 

povećan je komunalni standard pa su zbog toga porasle cijene (nema više različitih kategorija po 

standardu). Treba se boriti u županiji i u državi da se izmijeni dozvola za gospodarenje otpadom, da 

se zakoni primjenjuju u cijeloj RH, a ne samo u županijama koje postižu najbolje rezultate u 

odvojenom prikupljanju otpada. Treba raditi na tome da županije dopzvoli daljnje korištenje 

Treskavca za zbrinjavanje MKO. U ovom trenutku ne možemo odlučivati o budućem pokriću gubitka 

iz proračuna. 

 

M.Ahmetović (Omišalj) – već smo se obraćali državi i županiji da odobre korištenje Treskavca, ali 

bezuspješno. JLS trebaju organizirati sastanak s državom da raspravimo ova ključna pitanja. Također 

predlaže da se nastavi odvoziti MKO na Treskavac. 

 

I.Plišić (direktor) – i dosada smo pokušavali riješiti ova pitanja, nismo uspjeli, možemo opet pokušati. 

 

R.A.Kraljić (predsjednik) zaključuje raspravu, a skupština jednoglasno sa 9405 glasova „ZA“ donosi 

 

ODLUKU 

 

1. Odgađa se donošenje odluke o korekciji cijena komunalnih usluga. 

2. Jedinice lokalne samouprave će uputiti poziv Ministarstvu gospodarstva i održivog razvoja 

        i Primorsko-goranskoj županiji na temu odvoza i zbrinjavanja komunalnog otpada, što prije. 

3. Stručne službe društva će pripremiti svu potrebnu dokumentaciju za upućivanje poziva 

Ministarstvu i PGŽ. 
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4. Ako se ne postigne dogovor u vezi sa zbrinjavanjem komunalnog otpada sa PGŽ i 

Ministarstvom, JLS će odlučiti o   poduzimanju sljedećih radnja.  

 

AD. 5. 

Izvještaj o iznajmljivanju e-bicikala 

 

Uvodno je izvjestio D.Kosić (Ponikve) – sustav je funkcionirao od 04.05. do 04.10.2020. godine. 

Obračunska jedinica je minuta, plaća se prema stvarno utrošenim minutama korištenja bicikla. Kako 

nije bilo promidžbe građani nisu bili baš upoznati sa sustavom. 

 

R.A.Kraljić (predsjednik) daje na glasanje izvještaj, a skupština jednoglasno sa 9405 glasova „ZA“ 

donosi 

ZAKLJUČAK 

 

1. Prihvaća se izvještaj o korištenju sustava e-bicikala Krk-bike u razdoblju 0d 04.05. do 

04.10.2020. godine. 

 

AD. 6. 

Plan (Kalendar) odvoza otpada u sustavu od vrata do vrata 

 

Uvodno je izvjestio I.Jurešić (Ponikve) – kalendar odvoza je u odnosu na postojeći izmijenjen u 

učestalosti odvoza stakla u periodu od lipnja do rujna. Umjesto 2 puta mjesečno, odvoz je planiran 

jednom mjesečno jer je to sasvim dovoljno. 

 

R.A.Kraljić (predsjednik) daje na glasanje kalendar odvoza otpafda u sustavu od vrata do vrata za 

2021. godinu, a skupština jednoglasno sa 9405 glasova „ZA“ donosi 

 

ODLUKU 

 

1. Prihvaća se Plan (kalendar) odvoza otpada u sustavu od vrata do vrata za 2021. 

godinu. 

 

AD. 7. 

Odlučivanje o stavljanju izvan snage Odluke o ostvarivanju prava na pristup 

Informacijama i ponovnoj uporabi informacija (Sl.novine PGŽ 36/14) 

 

 

Uvodno je izvjestila B.Miler (Ponikve)-prema uputi Povjerenika za informacije Odluku o ostavrivanju 

prava na pristup informacijama i ponovnoj uporabi informacija (Sl.novine PGŽ 36/14) treba staviti 

izvan snage i ukloniti s mrežnih stranica jer se to pravo ostavruje izravno na temelju zakona o pravu 

na pristup informacijama. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasanje, a skupština sa 9405 glasova „ZA“ donosi 

 

ODLUKU 

 

1. Odluka o ostvarivanju prava na pristup informacijama i ponovnoj uporabi informacija 

(Sl.novine PGŽ 36/14) stavlja se izvan snage. 

2. Odluka iz st.1. ove odluke će se objaviti u Službenim novima PGŽ i na mrežnim 

stranicama društva. 

3. Odluku o ostvarivanju prava na pristup informacijama i ponovnoj uporabi informacija 

(Sl.novine PGŽ 36/14) je potrebno ukloniti sa mrežnih stranica društva. 
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AD.8. RAZNO 

 

Pod točkom razno je evidentirano nekoliko pitanja u vezi s izvršenjem obveza sa prošlih sjednica 

skupštine. 

 

8.1. T.Juranić (Baška) – pitanje se odnosi na toč.4.2. (zapisnik sa 45. sjednice): nije dobio odgovor 

na pitanje. Moli pisani odgovor odmah. 

 

I.Plišić (direktor) – situacija u vezi sa stanjem u komunalnim uslugama je analizirana u materijalu za 

korekciju cijena dostavljenom za ovu sjednicu. Prihodi energetike trebaju pokriti njezine rashode, ne 

mogu se oni pokrivati prihodima ostvarenim u komunalijma. Poslat ćemo pisani odgovor što prije. 

 

8.2. N.Komadina (Dobrinj) – moli objašnjenje zaključka pod toč.1.1. – povećanje temeljnog kapitala 

društva  se odgađa dok se JLS ne dogovore o statusu sredstava uloženih u izgradnju DTK mreže. 

 

N.Hržić (Ponikve) – Još ne znamo točan iznos troškova izgradnje DTK  uz EU projekt pa kad to 

utvrdimo moći ćemo započeti postupak povećanja temeljnog kapitala u društvu. JLS se moraju 

dogovoriti i oko statusa uloženih sredstava u izgradnju DTK (sredstva za povećanje TK ili odgođeni 

prihodi). 

 

8.3. N.Komadina (Dobrinj) – moli informaciju o sastanku održanom sa županom i pročelnicom u 

PGŽ u vezi s izmjenom dozvole za gospodarenje otpadom. 

 

I.Plišić (direktor) – bezuspješno. Ministarstvo je odgovorilo da je PGŽ u pravu što se tiće dozvole za 

gospodarenje otpadom. 

M.Ahmetović (Omišalj) – nažalost, dozvola za gospodarenje otpadom je izdana u skladu s propisima i 

nemamo što, apsurdno je, ali je tako. 

 

Dnevni red je iscrpljen pa predsjednik zaključuje sjednicu u 12,30 sati.   

 

 

Zapisničarka       Predsjednik skupštine 

Boranka Miler, v.r.          R.A.Kraljić, v.r. 


